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De VVD heeft het voorstel om een tijdelijke bibliotheek in de Werf in te richten nog eens 
goed bekeken. Bij het politiek Forum waren wij nog kritisch. Maar de antwoorden van zowel 
de wethouder als bestuursvoorzitter BplusC, de heer Van Moort, hebben ons zelfs 
negatiever gestemd en doen besluiten om niet akkoord te kunnen gaan met het voorliggende 
plan. 
 
Laten we voorop stellen dat de VVD absoluut voorstander is van een bibliotheekfunctie in 
Leiderdorp! 
 
Maar, dat kan niet tegen elke kosten. Wij vinden het plan dat voorligt niet volledig en daarbíj 
de kosten van een half miljoen euro die dit gaat kosten, té hoog. Vorige week spraken 
andere partijen over €75.000, maar dat is enkel het bedrag dat uit de reserve wordt 
aangesproken. 
 
De heer Van Moort sprak dat in overleg met scholen wordt besproken welk aanbod er komt, 
omdat scholen groot afnemer zijn van de collectie. Als dat zo is, waarom worden de scholen 
dan niet ingezet om een uitleen-rol te vervullen. Daarmee kan de groep leners van 4-12 jaar 
al bediend worden. 
 
En voor mensen die slecht ter been zijn, was er de mogelijkheid van een bibliotheek-aan-
huis-dienst. De optie van de Werf is niet aantoonbaar een goede optie voor deze doelgroep. 
En het aantal opzeggingen is met een tijdelijk onderbrenging in de Werf ook onzeker. Helaas 
zien we deze varianten niet doorgerekend en worden deze niet aan de Raad voorgelegd. 
 
Natuurlijk willen we met z’n allen een bibliotheek in Leiderdorp. Net als Leiden een museum 
Naturalis wil. Maar toen Naturalis verbouwde, werd er ook een jaar lang géén dependance 
geopend.  
 
Hoe is het mogelijk dat de Raad een besluit gaat nemen, zónder dat wij weten hoeveel 
abonnementhouders er zijn? Zonder dat wij weten hoeveel uitleningen er zijn? Zonder dat 
we weten wat de kosten van mogelijke alternatieven zijn?  
 
Hoeveel boeken er van de huidige bibliotheek in de Werf zullen terugkomen, is niet bekend. 
“Dat is afhankelijk van de uiteindelijke hoeveelheid vierkante meters die beschikbaar komt in 
de Werf,” hoorden wij vorige week. Ik mag hopen dat dergelijke informatie vóóraf wel bekend 
is en deze opmerking maakt ons dan ook vrij huiverig voor wat er in de Werf gaat komen. 
 
Mogelijk is de voorliggende variant inderdaad de beste van alle. Maar dat zie ik dan graag 
gestaafd met cijfers en onderbouwingen. 
 
De laatste keer dat de VVD instemde met een plan en niet exact wist wat de plannen waren, 
werden we afgescheept met twee houten bankjes en een hekje er omheen… 
 
Wij willen een gedegen voorstel met degelijke argumentatie. Met het voorliggende voorstel 
gaan wij niet akkoord.  
 
De VVD wil geen uitkijkpunt in de Werf. 
 
 


